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Det betyr noe for deg hvem som styrer Karlsøy.     
Karlsøy FrP går til valg med et mål om å løse de viktigste opp-
gaver først.  Ingen kan bruke mer til alle kommunale tjenester. 
I dette heftet nevner vi hva FrP vil prioritere høyest. De partier
som lover mer til alt, må også bruke mer penger, og da øker de
avgifter og eiendomsskatt. Politiske løfter er ingen velferds-
garanti. Karlsøy kommune har allerede i økonomiplanen vedtatt
hvordan ressursene skal brukes de kommende 3 årene.  
Vi oppfordrer velgerne til å se hva partiene har gått inn for i
dette dokumentet -  i praktisk politikk. Det er representantenes
votering i kommunestyret som betyr noe for deg - ikke 
valgløftene.

De som i 2014 vedtok maksimal eiendomsskatt, og ned-
skjæring i hjemmetjenesten, de vil trolig fortsette denne 
politikken.

Karlsøy behøver en annen politikk. Men for å få det til, må
valget gi kommunestyret et annet flertall.

Med hilsen
Styret for Karlsøy FrP

Godt valg til Karlsøyinnbyggerne!



Folkevalgte fra Karlsøy FrP gir et klart løfte. Ved alle årlige 
budsjettbehandlinger vil vi foreslå å redusere eiendomsskatten,
helt til den er ernet. I siste periode da vi hadde flertallet fikk
vi redusert eiendomskatten ned fra 4 til 2 promille , mens  
kommunestyrets nåværende flertall med AP, SV, SP og KP økte
den til den maksimale sats på 7 promille.  Det er helt urimelig at 
innbyggerne skal pålegges en skatt for å eie sin egen bolig. 
FrP ønsker å stimulere til økt boligbygging, og ikke straffe
boligeieren med eiendomsskatt. 

Karlsøy FrP har siste periode ved alle budsjettbehandlinger 
foreslått retning for hvordan eiendomsskatten skal ernes.
Karlsøy AP med sine støttespillere har gått i motsatt retning, 
og økt eiendomsskatten til det høyest lovlige. Hvis du leser 
programmet til Karlsøy AP fra sist valg i 2011, står det at de 
på sikt vil erne eiendomsskatten. I 2015 økte de den til
maksimal sats. Hver enkelt kan selv bedømme hvor troverdig 
en slik løftepolitikk er.

Karlsøy FrP vil utgjøre en forskjell. Forskjellen er at vi i 
kommunestyret foreslår det samme som vi foreslår i 
valgprogram - nemlig å erne eiendomsskatten.

Eiendomsskatten skal ernes!



Bedre veier er en forutsetning for å utvikle Karlsøysamfunnet.
Veiene er vesentlig fylkets eller statens ansvar.  Derfor er det
viktig at FrP både i fylkets og statens budsjett, gang på gang
foreslår økte midler til vei. Noen partier ser satsing på bedre
veistandard som tilrettelegging for miljøfarlig privatbilisme. 
FrP ser veisatsing som avgjørende for bosetting og næringsliv, 
særlig i et distrikt som Karlsøy. 

Nåværende veistandard er en bremsekloss for utvikling av
næringsliv. Vi tror det finnes folkevalgte i mange partier 
som ønsker bedre vei. Forskjellen er hvem som viser det når
budsjettene skal vedtas.

Karlsøy FrP vil arbeide for:

• Ny vei Hansnes  - Skulgammen

• Utbedring av øvrige fylkesveier i Karlsøy

• Utskifting av smale, trafikkfarlige broer

Bedre veier i Karlsøy



Alle partier vil slutte seg til et slikt slagord, forskjellen er
hvordan man legger til rette i praktisk politikk.  
Fremskrittspartiet vil legge til rette for omstilling, 
nyskapning og vekst i næringslivet. Det nytter ikke ensidig å
satse på å bevare det meste uendret fra 60-70 tallet.

Karlsøy har fortrinn og muligheter, men disse må tas i bruk.
Karlsøy har en lang kystlinje som kan gi betydelige fordeler,
men da må vi ha politikere som ser fordelene og tør ta dem 
i bruk.

Ny satsing og utvikling bør bl.a. skje i tilknytning til:

• Maritim virksomhet

• Matproduksjon tilknyttet kysten, havet og jordbruket

• Kraft og fornybare energikilder

• Reiseliv

• Fiskeindustri med foredling og bearbeiding av råstoffer

• Lokalisere regionale etableringer til Karlsøy

Et næringsliv i vekst



Helsetjenester og eldreomsorg må utvikles ut fra brukernes
behov. Det er en av kommunens viktigste oppgaver å yte hjelp
til syke mennesker, og de som trenger omsorg. Når det fram-
over blir flere brukere, så må også større andel av kommunens
budsjett brukes til disse tjenester. Mange er enige i dette, men
for å få til økt satsing på helse- og omsorg så må det brukes
mindre på noe annet. Det er her FrP skiller seg fra de øvrige
partiene og utgjør en forskjell.

Karlsøy FrP vil arbeide for:

• Økte ressurser til hjemmesykepleien, antall helsepersonell
må økes

• Økt bruk av virkemidler for at eldre kan bo lengre hjemme.

• Sikre at  syke får bedre oppfølging gjennom informasjon, 
veiledning og støtte

• Etablere et rehabiliteringstilbud som samarbeid mellom
sykehjem og hjemmesykepleie

• Bidra til mer meningsfylt innhold i hverdagen for de som
mottar pleie- og omsorgstjenester

Helsetjenester og eldreomsorg



• Reduksjon og erning av eiendomsskatten

• Utbygging sykehjem

• Etablere flerbrukshus i kommunen

• Bedre veier i kommunen

• Langsundforbindelsen

• Ja-holdning til nyetablering fra næringslivsaktører

• Nye omsorgsboliger for funksjonshemmede

• Forenkle byråkratiet ved byggetillatelser, regulerings-
planer

• En kommuneplan, arealplan, kystsoneplan som gir
muligheter for næringslivet 

• Økt lokal selvråderett 

• Mindre innsigelser i kommunalt planarbeid

Hva har Karlsøy FrP arbeidet for i perioden 2011– 2015?



• Fjerne eiendomsskatten

• Bedre veier i Karlsøy

• Vekst og omstilling i næringslivet

• Styrke helse- og omsorgstjenester

• Opprette scooterløyper i kommunen.

Karlsøy FrP vil ikke bare snakke om disse sakene i valgkampen,
men levere forslag om dette i formannskap og kommunestyre i
de kommende 4 år.

Du avgjør med din stemme i valget hvor mange kom-
munestyrerepresentanter som skal kjempe for disse sakene.

Stem FRP

Husk
Karlsøy FrP har tett kontakt med sine partifeller på fylke,
storting og regjering

Godt valg!

Med hilsen
Karlsøy Fremskrittsparti

Hvis du synes dette er viktig

 

      




